
Kiskunmajsa város Önkormányzatának képviselő-testülete 
 
6/2003. 
 

J e g y z ő k ö n y v 
 

Kiskunmajsa város Önkormányzatának képviselő-testülete 2003. május 14. napján 14 órai 
kezdettel megtartott rendkívüli üléséről 

 
Jelen vannak: 
Önkormányzat részéről:  
 

Leiz Sándor, Udvardi Illés, Serbán György Norbert, Mózer Gyula, Fogl András, Farkas 
Mihály, Kertész-Farkas Zsuzsanna, Nagy Béla, Feró Sándor, Tárai Éva, Terbe Zoltán, 
Farkas Zoltán, Kiss Károly, Kiss Endre, dr. Szabó Lajos, Kolompár Orbán képviselők, 
Faludi Tamás polgármester /17 fő –89,47 %/ 
 

Jelen vannak továbbá: 
 
Dr. Csávolszki László jegyző, Fürtön Ferencné főmunkatárs, Zadravecz Istvánné 
könyvtár igazgató. 

 
Faludi Tamás polgármester  

 
Polgármester köszönti a jelenlévőket, a tévénézőket és a kiskunmajsai lakosokat, 
megállapítja, hogy 17 képviselő jelen van, az ülés határozatképes, azt megnyitja. 

 
Ismerteti a napirendi pontokat. Kéri képviselőt-testület tagjait, járuljanak hozzá, hogy 
Kiskunmajsa Város közszolgálatáért cím adományozásáról szóló napirendi pontot és a 
Sallay Kft. kérelmét zárt ülés keretében tárgyalja, mivel az önkormányzat és az érintett 
felek személyiségi jogait érinti. Javaslatot tesz a jegyzőkönyv-hitelesítők személyére, 
aki Fogl András és Kertész-Farkas Zsuzsanna képviselő lenne.  
 
Kéri a képviselőtársakat, amennyiben a napirendi pontokat a zárt ülés tartásával együtt 
elfogadják, valamint egyetértenek a jegyzőkönyv-hitelesítő személyekkel, 
kézfeltartással szavazzonak. 

 
Megállapítja, hogy a napirendi pontokat és a zárt ülés tartását és a jegyzőkönyv-hitelesítő 
személyeket a képviselő-testület 17 szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül - 
elfogadta.  

 
N a p i r e n d 

 
1./ Polgármester előterjesztése 
 a.) Városgazdálkodási Intézmény felújítási terve 
 b.) Ipari Park Kft. társasági szerződésének ismertetése  
 c.) Tanyagondnoki szolgálatról /szóbeli előterjesztés/ 

Előadó: Faludi Tamás polgármester 
 

2./ Költségvetési Bizottság előterjesztése 
 Szakbizottságok által nem tárgyalt pótelőirányzati igényekről 

Előadó: Serbán György bizottsági elnök 
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3./ …./2003. (….) Ktr-tervezet az Önkormányzat 2003. évi költségvetését megállapító 1/2003. 

(II. 12.) Ktr. módosításáról 
Előadó: Faludi Tamás polgármester 

 
4./ Városi Könyvtár igazgatói álláshelyére benyújtott pályázat elbírálása 

Előadó: Kertész-Farkas Zsuzsanna bizottsági elnök 
 
5./ Szakmai fejlesztési feladatokra fordítható előirányzat felosztása  
 Előadó: Kertész-Farkas Zsuzsanna bizottsági elnök 
 
 
1./ N a p i r e n d 

Polgármester előterjesztése 
 

Előadó: Faludi Tamás polgármester 
 
/Az előterjesztés írásban a jegyzőkönyvhöz mellékelve/ 

 
a.) Városgazdálkodási Intézmény felújítási terve 
 
 Faludi Tamás polgármester kérdezi képviselőtársait, az előterjesztéssel kapcsolatban van-e 

kérdésük, észrevételük. 
 
 Mivel kérdés, észrevétel nem érkezett, megkéri a képviselőket, aki egyetért a határozati 

javaslattal, kézfeltartással szavazzon. 
 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Városgazdálkodási Intézmény  
felújítási tervére vonatkozó határozati javaslatot 17 szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás  
nélkül – elfogadta és meghozta alábbi határozatát. 
 
 
91/2003. sz. határozat 
Városgazdálkodási Intézmény felújítási terve 
 
 
         H a t á r o z a t 
 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete hozzájárul, hogy a 
Városgazdálkodási Intézmény a lakásgazdálkodási keret terhére az alábbi 
felújítási munkákat elvégezze, a következő fontossági sorrendben. 
• Fő u. 17. tetőjavítás 
• Fő u. 66/4. lakás teljes felújítás 
• Fő u. 73. sz. melléképület vakolás 
• Tajó 77. sz. festés, mázolás (imaterem, folyosó) 
• Ágasegyháza 249. lakószoba aljzat betonozása 

 
Felelős: Faludi Tamás polgármester 
    Lantos György Városgazdálkodási Intézményvezető 
Határid ő: 2003. december 31. 
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b.) Ipari Park Kft. társasági szerződésének ismertetése 
 
 Faludi Tamás polgármester: mondja 
 
 Már egy-két évvel ezelőtt elkészült, a régebbi képviselők előtt már ott volt, ez a tervezet 

maradna érvényben néhány módosítással. A TEÁOR számok fognak változni, mely a 
törvény szerint is változik. Az ügyvezető mindenképpen a Sallay úr lesz. A Felügyelő 
Bizottság tagjaként egy főt kell delegálni, én az önkormányzat részéről Mózer Gyula 
alpolgármestert szeretném a bizottságba delegálni. 

 
 Kérdezem képviselőtársaimat, kérdés, észrevétel, vélemény van-e? 
 
 Dr. Csávolszki László jegyző: javaslata a következő 
 
 Kapjon felhatalmazást arra a polgármester, ha ebbe a társasági szerződés tervezetbe még 

valami nem érdemi változás szükséges, legyen joga ezt megtenni. Ugyanis felmerült 
például, hogy nem biztos, hogy a kft. az irodáját a Fő u. 146. szám alatt fogja 
működtetni. Másik két hely is felmerült, az egyik a Teleház épülete, a másik pedig 
Szálas Péter irodája, ahol az OMS működik. Ahol majd jónak találja a kft., ott lesz az 
iroda székhelye. Ha nem ezt a székhelyet választják, a polgármesternek legyen joga 
nem érdemi kérdésekben változtatni a társasági szerződésen. 

 
 Annyi tájékoztatást mondok még, hogy ma délelőtt volt itt a Sallay Kft., a 

városrendezővel tárgyalták át a lakóövezet kérdését, úgy néz ki, hogy az elképzelésük 
megfelel a városrendezőnek, a következő testületi ülésre ide fog kerülni, akkor, amikor 
a konkrét adásvételi szerződés is az önkormányzat elé kerül. Ennek feltétele, hogy a kft. 
hivatalosan be legyen jegyezve és a tárgyalások folytatódjanak. 

  
Faludi Tamás polgármester kérdezi a képviselőket, kérdés, észrevétel van-e a javaslattal 
kapcsolatban.  

 
 Mivel kérdés, észrevétel nem érkezett, dr. Csávolszki László jegyző javaslatával 

kiegészítve teszi fel szavazásra a határozati javaslatot, valamint azzal, hogy Mózer 
Gyula alpolgármester úr legyen a Felügyelő Bizottság tagja az önkormányzat részéről. 

 
 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Ipari Park Kft. társasági  
szerződését 17 szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – elfogadta és meghozta  
alábbi határozatát. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
92/2003. sz. határozat 
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Ipari Park Kft. társasági szerződésének ismertetése 
 
 
          H a t á r o z a t 
 

1.) Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 178/2001.  
számú határozat 1-es pontjában foglaltak szerint INDUSTRIA MAJSA 
Korlátolt Felelősségű Társaság létrehozásában továbbra is részt kíván 
venni. Az elfogadott határozat melléklete szerinti társasági szerződés-
tervezetet a polgármester nevének változtatásával, a TEÁOR számok 
aktualizálásával és az új Felügyelő Bizottság tagjának megjelölésével - a 
vitában elhangzott kiegészítéssel - alkalmasnak tartja arra, hogy a 
polgármester azt aláírja, melyre felhatalmazást kap. 

 
Felügyelő Bizottság tagjaként Mózer Gyula alpolgármestert delegálja. 

 
2.) Felhatalmazást kap a polgármester arra, hogy a kft. létrehozásához 

kapcsolódóan az Ipari Park létesítésére tárgyalásokat folytasson, az érintett 
bizottságok véleményét kikérve a testület elé érdemi előterjesztést tegyen. 
Mely kiterjed a még magántulajdonban lévő ingatlanok megszerzésére és 
művelési ágból való kivonására is. 

 
Felelős: Faludi Tamás polgármester 
Határid ő: 2003. június 30. 

 
 
c.) Tanyagondnoki szolgálatról 
 
 Faludi Tamás polgármester: szóbeli előterjesztése 
 

Olyan rövid a határidő, hogy képtelenség kidolgozni, ezért mondom el szóban. A 
lényege az lett volna, hogy egy autóra lehetett volna pályázni 80 %-os támogatottság 
mellett, de minden más egyebet az önkormányzatnak kellene finanszírozni. Mivel a 
pályázat beadási határideje e hét péntek, ezért kollégáimmal egyeztetve azt állapítottuk 
meg, hogy szinte lehetetlen elkészíteni és költségvetésünk sem igazán engedi ezt meg, 
de szem előtt tartva ennek fontosságát, a következő évre ki lesz dolgozva és a testület 
elé fog kerülni. 

 
 

2./ N a p i r e n d  
Költségvetési Bizottság előterjesztése 
Szakbizottságok által nem tárgyalt pótelőirányzati igényekről 

 
Előadó: Serbán György bizottsági elnök 
 
/Írásos előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve/ 

 
 A polgármester kéri a képviselőket, az írásos előterjesztéssel kapcsolatban tegyék 

meg észrevételeiket.  
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 Mivel kérdés, észrevétel nem érkezett, szavazásra bocsátja az előterjesztés 

első bekezdésében foglaltakat. A 222.000. – Ft pótelőiányzat az ez évi költségvetési 
rendeletben beépül. 

 
/17 igen szavazat/ 
 
Faludi Tamás polgármester: az előterjesztés második bekezdésében foglaltakat az 
alábbiakkal egészíti ki. 

 
 Jelen pillanatban az ajándéktárgyakra vonatkozóan semmilyen ajándéktárgya nincs 

az önkormányzatnak – emlékeznek rá bizonyára sokan, a testvérvárosok mindig 
hoztak kulcstartót, vagy valami kis ajándékot – ezért szeretnénk ilyen ajándékokat 
rendelni, kulcstartót, esernyőt, egérpadot, pólót, apró tárgyakat. Ennek az összege 
300.000.- Ft lenne, amelyeken rajta lenne Majsa logója, címere. 

 
 Tárai Éva képviselő: kérdezi 
 
 Hány fő megy erre az útra a képviselők közül? 
 
 Faludi Tamás polgármester: előző gondolatát folytatva válaszol a kérdésre 
 
 A lommatschi úttal kapcsolatban meghívót kapott Kiskunmajsa Város 

Önkormányzata 22 fő részére. A meghívóban úgy szerepel, hogy egy szakmai úttal 
szeretnének minket meghívni 22 fővel, a szennyvízberuházással kapcsolatban. Egy 
konzultációt szeretnének folytatni a szakértőkkel, de ezen kívül egy baráti társaságot 
is szeretnének összehozni. Szeretném ismertetni képviselőtársaimnak az utazók 
névsorát. Nem fontossági sorrend és nem is ábécé szerint van: 

 Lukács Imre, Faludi Tamás, Mózer Gyula, Fogl András, Volford Izabella, Kakuk 
Jenő, Patyi Tibor, Holik János, Valentovics István, Serbán György, Szikora László, 
Török Gábor, Tapolcai Pál, Gazsó Pál, Mostoha Elek, Klúcsó Sándor, Pócsik János, 
Czirkó Zoltánné, Nyerges Éva, Bagi Sándorné, Bozóki Tamás.  

 Kérték azt is, hogy jelöljem meg azt a személyt, aki a szakmai vezetője lesz a 
csoportnak, ez a személy Volford Izabella.  

 
 Kérdezi a képviselőket, az előadottakkal kapcsolatban kérdése van-e valakinek. 
 

Farkas Zoltán képviselő: kérdezi 
 
 Tehát akkor megváltozott az az elv, ami ennek az önkormányzatnak az eddigi 

működésében elhangzott polgármester úr részéről, hogy az új képviselők mehetnek 
most, de látom, hogy régi és új képviselő is megy, tehát ez inkább szakmai bizottság, 
tehát szakmai szempontok alapján történt a kiválasztás. Én úgy vélem, hogy 
annyiban azért vissza lehetne térni még az előző önkormányzat idejére, hogy akkor 
polgármester úr időben, az utazás előtt közzétette, hogy van meghívás, ilyen jellegű a 
meghívás, és aki akar, az jelentkezzen, azután lehetett valamilyen módon egyeztetni. 
Ezért úgy gondolom, illendő lenne megkérdezni a többi képviselőt is, hogy esetleg 
gondolnak-e rá. Én nem is mennék, de arról beszéltünk, hogy választási kampányban 
nincsenek frakciók, politikai csoportok, itt azért elég élesen különválik ez, hogy 
szóba sem került, hogy esetleg megkérdezte volna a másik oldalt. 

 
 Terbe Zoltán képviselő: hozzáteszi 
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 Nagyon hasznos ez a testvérvárosi kapcsolat. Kérdezem polgármester úrtól, hogy 

milyen szakmai eredményt vár ettől az utazástól, hogy megismerjük a lommatschi 
szennyvízrendszert? Működési, beruházási tapasztalatokat, milyen hasznára lesz ez 
Kiskunmajsának? Szeretném, ha a szakember csoport, aki kiutazik, egy írásbeli 
beszámolót készítene a tapasztalatairól ha megérkeznek Lommatschból, hogy 
valóban hasznosan telt-e el ez a kirándulás.  

 
 Faludi Tamás polgármester: válaszol a kérdésekre 
 
 Köszönöm a kérdéseket. Terbe úr kérdésére, ha visszajöttünk, akkor tudok majd 

válaszolni, mert az én elvárásaim elég magasak a testvérvárosi kapcsolatot illetően. 
Mint említettem, a meghívás kimondottan szakmai volt. Amikor visszajövünk, akkor 
épp az előző testületi ülésen fogadta el a képviselő testület, hogy minden 
testvérvárosi utazás után 30 napon belül a képviselő-testület elé köteles az utazó 
küldöttség beszámolni, tehát természetesen el fog készülni. 

 
 Farkas képviselő felé pedig válaszom, hogy valóban tartom magam, hogy elsősorban 

azok utaznak, akik még eddig nem voltak, a régi képviselők közül egyedül Leiz 
Sándor volt Lommatschban, tehát ő az egyetlen régi képviselő, aki már utazott 
testvérvárosba, a többi még nem. Holik János úr és Valentovics úr valóban voltak 
Lommatschban, de ők, mint a testvérvárosi baráti társaság vezetői utaznak, ez ottani 
cél is, hogy a baráti társaságot és a kinti lakosságot összehozzuk, ez is a tárgyalások 
egyik legfontosabb eleme. Ezért jönnek ők, a többieket, ha meg tetszenek nézni, 
akkor a küldöttség fele a város lakói, szintén gáz- és vízvezeték szerelők, a 
szennyvíztelep vezetői, a vízműtelep kezelőiből tevődik össze a küldöttség. Két fő 
pedig sofőr, ők felváltva fognak vezetni a buszon, gondolkoztunk mindenféle 
buszban, mégis úgy döntöttünk, hogy csak majsai vállalkozóval fogunk utazni, ezért 
esett a választás Mostoha Elekre, mivel kötelező ilyen hosszú útra a váltó sofőr, 
Klucsó Sándor vállalta ezt. 

 
 Leiz Sándor képviselő: mondja 
 
 Valóban voltam már kint egyszer Lommatschban és felhasználom ezt a lehetőséget, 

mivel támadás ért ezért, hogy felajánlom bárki részére, hogy helyettem elmenjen. 
Köszönöm nem veszek részt a küldöttségben. 

 
 Faludi Tamás polgármester: válaszol 
 
 Ha Leiz Sándor képviselő úr ezt komolyan gondolja, kérem, adja írásba. Fenntartom 

azt a jogot magamnak, hogy helyette én válasszak, ha valóban Leiz úr nem tud jönni, 
akkor is egy városlakó fog jönni helyette.  

 
 Terbe Zoltán képviselő: hozzászólása az eddig elmondottakhoz 
 
 A kirándulás időpontja nincs az előterjesztésben. 
 
 Faludi Tamás polgármester: válaszol 
 
 Elnézést kérek, május 28-án lesz az indulás, június 2-án a hazaérkezés. 
 
 Kérdezi képviselőtársait, egyéb kérdése, észrevétele van-e valakinek. 
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Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 14 szavazattal – 

ellenszavazat  
nélkül, 3 tartózkodással – elfogadta az előterjesztésben foglaltakat, azaz mindkét döntés  
beépül a költségvetési rendeletbe. 
 
 
3./ N a p i r e n d 

..../2003. (...) Ktr-tervezet az Önkormányzat 2003. évi költségvetését megállapító  
1/2003. (II. 12.) Ktr. módosításáról 

 
 Előadó: Faludi Tamás polgármester 
 

/Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz írásban mellékelve/ 
 

Faludi Tamás polgármester kéri a képviselőket, tegyék meg észrevételeiket az 
előterjesztéssel kapcsolatban. 

 
Mivel kérdés, hozzászólás nem érkezett, kéri aki egyetért a rendelet tervezettel, 
kézfeltartással szavazzon. 

 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 16 szavazattal – ellenszavazat 
nélkül, 1 tartózkodás mellett – a költségvetési rendelet tervezetet elfogadta és megalkotta az 
alábbi rendeletét. 
 

 
KISKUNMAJSA VÁROS ÖNKORMÁNYZATÁNAK  

18/2003. (…….) Ktr. 
 

az Önkormányzat 2003. évi költségvetését megállapító 
1/2003. (II. 12 ) Ktr. módosításáról 

 
 
Kiskunmajsa város Önkormányzatának Képviselő-testülete - a helyi önkormányzatokról szóló 
1990. évi LXV. tv. 16. §-a valamint az államháztartásról szóló 1992. évi XXXVIII. tv. 74. § 
(1) bekezdése, valamint a 217/1998.(XII. 30.) Korm. számú rendelet 53. §. (1) bekezdése 
alapján - az 1/2003. (II. 12.) Ktr. (továbbiakban: R) módosítására az alábbi rendeletet alkotja. 
 
 

1. §.  
 
 
A R. 2. §. (2) bekezdése helyébe az alábbi rendelkezés lép: 
 
(2) A Képviselő-testület a Polgármesteri Hivatal, az Intézmények és a Kisebbségi 
Önkormányzat, valamint a Kiskunmajsa és Térsége Területfejlesztési és Önkormányzati 
Társulás együttes 2003. évi költségvetésének 
 
bevételi és kiadási 
fő összegét 3.122.077,2 ezer Ft-ban 
 
ezen belül: 
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- a személyi jellegű kiadást 753.821,1  ezer Ft-ban, 
- a munkáltatót terhelő járulékot 252.762,9 ezer Ft-ban,  
- a dologi jellegű kiadásokat                                                                325.576,8  ezer Ft-ban, 
- az ellátottak pénzbeli juttatását                                                                692,0   ezer Ft-ban, 
- a speciális célú támogatást 186.070,4  ezer Ft-ban, 
- a hiteltörlesztést 84.111,0  ezer Ft-ban, 
- a pénzeszköz átadásokat 12.068,0  ezer Ft-ban, 
- felhalmozási kiadásokat 1.366.703,1  ezer Ft-ban, 
  = ebből felújítási kiadásokat 28.958,4   ezer Ft-ban, 
- a céltartalékot                                                                                    140.271,9  ezer Ft-ban, 
 
állapítja meg. 
 
Az Önkormányzat az  éves engedélyezett létszámkeretet 443,4 főben határozza meg. 
 
 

2. §. 
 
 

A R. 2. §. ( 4 ) bekezdés 2/a és 2/b  számú melléklete helyébe e rendelet 2/a és 2/b  számú 
táblázata lép. 

 
 

3. §. 
 
 

A R.2.§. ( 5 ) bekezdés 3. számú melléklete helyébe e rendelet 3. számú táblázata lép.  
 
 

4.§. 
 
 

A R.2.§. ( 6 ) bekezdés 4. számú melléklete helyébe e rendelet 4. számú táblázata lép. 
 
 

5. §. 
 
 
Ezen rendelet a kihirdetés napján lép hatályba. 
A rendelet kihirdetéséről a Jegyző gondoskodik. 

 
 
 
 
 

4./ N a p i r e n d 
Városi Könyvtár igazgatói álláshelyére benyújtott pályázat elbírálása 
 
Előadó: Kertész-Farkas Zsuzsanna bizottsági elnök 
 
/Az előterjesztés írásban a jegyzőkönyvhöz mellékelve/ 
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Faludi Tamás polgármester: kérdezi a képviselőket, a benyújtott pályázattal kapcsolatban 
van-e valakinek kérdése, véleménye. Mivel észrevétel nem érkezett, felkéri Tárai Évát, az 
Ügyrendi Bizottság elnökét, hogy ismertesse a szavazás rendjét. 
 
Tárai Éva képviselő: elmondja 
 
Szokásos módon, mindenki meg fogja kapni a szavazólapot, amit előtte lebélyegzünk, aki 
egyetért Zadravecz Istvánnéval, annak változatlanul be kell dobnia a szavazó urnába a 
szavazólapot, aki nem ért vele egyet, akkor át kell húzni a nevet és úgy kell bedobni a 
szavazó urnába.  
 
A szavazás idejére 10 perc szünetet tart a képviselő-testület. 
 
Szünet után. 
 
Tárai Éva képviselő: ismerteti a szavazás eredményét 
 
Az Ügyrendi Bizottság a titkos szavazás eredményeként megállapítja, hogy a testületi 
ülésen jelenlévő képviselők száma 17 fő, szavazásban részt vett 16 fő, beadott érvényes 
szavazatok száma 16, ebből igen szavazat 15, ellenszavazat 1, tehát a szükséges többség 
megvan, szeretnék a könyvtár igazgatónőjének gratulálni. 
 
Faludi Tamás polgármester: kérdezi 
 
A szavazással kapcsolatban van-e a képviselőtársaknak észrevétele? 
 
Mivel kérdés, észrevétel nem érkezett, gratulált az igazgatónőnek a szavazás 
eredményéhez.  
 
Zadravecz Istvánné könyvtár igazgató: mondja 
 
Tisztelt Polgármester Úr, Tisztelt Képviselő-testület! Megtisztelő bizalmukat köszönöm, 
azon leszek, hogy munkámat továbbra is legjobb tudásom szerint végezzem a lakosság 
szolgálatában, a munkatársaim segítségével. Ha Önök is segítenek ebben a munkában, 
megköszönöm. Köszönöm még egyszer! 
 
 
 
 
Faludi Tamás polgármester: kéri a képviselőket 
 
Képviselőtársaim előtt található a bérezéssel kapcsolatos határozati javaslat, van-e 
kérdésük a javaslattal kapcsolatban? 
 
Mivel kérdés nem érkezett, szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a könyvtár igazgatói álláshelyére 
benyújtott pályázat elbírálásának határozati javaslatát 17 szavazattal – ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül – elfogadta és meghozta az alábbi határozatot. 
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93/2003. sz. határozat 
A Városi Könyvtár igazgatói álláshelyére  
benyújtott pályázat elbírálása 
 
 
         H a t á r o z a t 

 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Zadravecz 
Istvánné Kiskunhalas, Kossuth u. 57. szám alatti lakos a Városi Könyvtár 
igazgatójává – 2003. május 15-től 2008. május 14-ig 5 év időtartamra – 
kinevezi. 

 
  Munkabérét az alábbiak szerint állapítja meg: 
  Garantált illetménye:     152.000.- Ft 
  További szakképzettség elismerésével 
  Összefüggő illetménynövekedés       7.600.- Ft 
  Garantált illetménye összesen:    159.600.- Ft 
  Munkáltatói döntésen alapuló illetménykiegészítés    11.100.- Ft 
  Összesen:      170.700.- Ft 
  Magasabb vezetői pótlék      46.200.- Ft 
  Járandóságok összesen:    216.900.- Ft 
 
  Határid ő: 2003. május 15. 
  Felelős: Faludi Tamás polgármester 

 
 
5./ N a p i r e n d 
 Szakmai fejlesztési feladatokra fordítható előirányzat felosztása 
 
 /Előterjesztés írásban a jegyzőkönyvhöz mellékelve/ 
 
 Előadó: Kertész-Farkas Zsuzsanna bizottsági elnök 
 
 Terbe Zoltán képviselő: javaslata a következő 
 
 Úgy tudtam, hogy a város minden intézménye fog valamennyi támogatást kapni ebből a 

keretből. Javaslom, hogy a gimnázium részére is adjunk a keretből legalább egy 400 e Ft-
os összeget, amit akként javaslok, hogy az első négy tételt 100-100 e Ft-tal csökkentsük és 
adjuk át a gimnáziumnak. Ez egy módosító indítvány.   

 
 Faludi Tamás polgármester: megkéri a képviselőket, aki egyetért a módosító indítvánnyal, 

kézfeltartással szavazzon. 
 
 /6 szavazat, 2 ellenszavazat, 9 tartózkodás/ 
 
 Az eredeti határozati javaslatot szavazásra bocsátja. 
 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 10 szavazattal – 1 
ellenszavazattal, 6 tartózkodás mellett – a határozati javaslatban foglaltakat elfogadta és 
meghozta alábbi határozatát. 
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94/2003. sz. határozat 
Szakmai fejlesztési feladatokra fordítható  
előirányzat felosztása 
 
 
         H a t á r o z a t 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a szakmai 
fejlesztési feladatokra fordítható keretösszeget az alábbiak szerint osztja fel: 
 
Arany János Általános Iskola    1.400.000.- Ft 

  Széchenyi István Általános Iskola   1.000.000.- Ft 
  Egressy Béni Zeneiskola       800.000.- Ft 
  Napsugár Óvoda        700.000.- Ft 
 
  Felelős: Faludi Tamás polgármester 
  Határid ő: 2003. május 28. 
 
 

Kertész-Farkas Zsuzsanna képviselő: mondja 
 
Felmerült a kérdés, hogy miért nem kapott a gimnázium. Az egyik indok az volt, hogy a 
gimnáziumnak van egyéb forrása, például a szakképzési hozzájárulás, melyet elég 
célirányosan kell felhasználni, de az a 8-10 millió forint, amit évente kap, a 2002-2003-as 
évi beszámolóból látszik, hogy mennyire előbbre helyezte az általános iskolákkal és az 
egyéb intézményekkel szemben a gimnáziumot. Ezek voltak az egyéb források, az 
elsődleges szempont, amit a gimnázium nem kapott. Úgy éreztem, hogy esetleg a 
gimnázium igazgatója és a tanárai sértésnek is vennék, ha 400.000.- Ft-ot megszavaznánk 
a gimnáziumnak.  
 
Terbe Zoltán képviselő: hozzászól az elmondottakhoz 
 
Ha jól értettem, a gimnázium azért kap kevesebb pénzt, mert gondoskodtak más 
forrásokról? 
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Kertész-Farkas Zsuzsanna képviselő: 
 
8-10 millió Ft nem hiszem, hogy olyan kevés lenne. 
 
Farkas Zoltán képviselő: véleménye a következő 
 
A szakképzési hozzájárulás a törvény szerint egyértelműen úgy hangzik, hogy kizárólag a 
szakképzés tárgyi feltételeire fordítható. Vagyis az intézménynek van egy szakprogramja, 
annak a feltételeire fordítható, mint például az informatikai szakképző osztály tárgyi 
feltételeinek fejlesztésére. Itt arról van szó, hogy a kötelező eszközjegyzékben előírtaknak 
a fedezetéről szavazott az önkormányzat, a kötelező eszközjegyzék az eredetileg két 
intézményre ír elő feltételeket, mint például a kollégiumra is orvosi szoba, egyebekre. 
Ilyenekre egy fillér nem fordítható a szakképzési keretből ezért nekünk arra semmi 
keretünk nincs, hogy azt finanszírozzuk. Ez annak tükrében is ellentmondásos, hogy a 
dologi költségvetésünk nekünk a legszűkösebb, 6 év alatt 160 főről 360 főre nőtt az 
intézményi létszám, nagyobb a kvóta is, de nagyobb a elhasználódás és a felhasználás is. 
Nekünk ugyanúgy korábban a dologival lett felszorozva a költségvetésünk, van olyan 
intézmény, amelyiknek csökkent az intézményi létszáma. Tehát arányaiban nagyobb 
dologit kapott mindig is, a miénk pedig arányaiban mindig csökkent, az idén pedig nem is 
lett felszorozva a dologi. Tehát nem tudom, hogy ezeket a dolgokat, amelyek szükségesek 
lennének és itt eredetileg két intézményről van szó, ha 1-200 e Ft-ot kaphattunk volna, nem 
sértődtünk volna meg, hanem vettünk volna néhány padot, mert 30 éve az intézménynek a 
város nem vásárolt padot. 
 
Tárai Éva képviselő: kérése a következő 
 
Megkérem a Költségvetési Bizottságot, hogy vegye fel napirendre a következő testületi 
ülésre, hogy valahonnan mégis némi keretet a gimnáziumnak biztosítsunk, bár nem 
gondolom, hogy város egyik legjobban működő intézményét büntetnünk kéne, mert nem 
tudom, hogy miért. Kérem a bizottságot, hogy vizsgálja meg és a következő testületi ülésre 
tűzze ki napirendre. 
 
Faludi Tamás polgármester: megköszöni a CATEL Kft. közreműködését, mivel a testületi 
ülés zárt üléssel folytatódik. 
 
Mivel több kérdés, hozzászólás nem érkezett, a testületi ülést bezárta. 
 

K. m. f. 
 
 

 
Faludi Tamás        Dr. Csávolszki László 
 polgármester                   jegyző 
 
 
 
Fogl András       Kertész-Farkas Zsuzsanna 
jegyzőkönyv-hitelesítő      jegyzőkönyv-hitelesítő 


